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Zápis z 15.(mimořádného) zasedání  

Akademického senátu VŠTE ze dne 16. 3. 2009 
 
 
Přítomni:    
Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Zdeněk Raab, RNDr. Jana Krejsová, Ing. Ludmila Opekarová, 
Ph.D., Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, Lenka Dvořáková, Eva Pšikalová, Vojtěch Stehel. 
 
Nepřítomni:   
Mgr. Jitka Ryndová, Mgr. Věra Kurcová, Michal Štěrba 
 
Hosté:   
prof. Ing. Jan Váchal, CSc., Ing. Marek Vochozka, MBA., Ph.D., RNDr. Vladimír Kostka,                  
Mgr. Lenka Hrušková, Ph.D. 
 
Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo 8 členů. Akademický senát VŠTE byl usnášeníschopný. 
Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Ing. Petra Bednářová, Ph.D., zápis provedla Ing. Šárka 
Márová. 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
2. Projednání výroční zprávy AS VŠTE za rok 2008 
3. Situace na VŠTE po odvolání Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. z funkce rektora 
4. Různé 

 
Program byl schválen všemi přítomnými členy AS VŠTE. 
 
ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání 
 
Ing. Petra Bednářová, Ph. D. 
Protože při minulém zasedání pracoval AS VŠTE s předpoklady, které se ukázaly být mírně odlišné, 
zejména vzhledem možným termínům vyřešení situace ohledně podání návrhu na odvolání. Je tedy 
potřebné, aby i v přechodném období mohla škola řádně avšak obezřetně fungovat. Z těchto důvodů 
navrhuji: 
Revize, doplnění a upřesnění usnesení AS VŠTE z předešlého 14. mimořádného zasedání ze dne 
14. 1. 2009 ve věci řešení řízení VŠTE v přechodném období po odvolání rektora. 
 
Návrh revize usnesení: viz příloha č. 1 
 
Hlasování: 
PRO:  8 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 0 
 



Usnesení: 
AS VŠTE schvaluje revizi usnesení podle přílohy č. 1. 
 
 
ad 2) Projednání výroční zprávy AS VŠTE za rok 2008 
 
Ing. Zdeněk Raab  
Informoval AS VŠTE o návrhu struktury výroční zprávy – 1. části. 
 
Eva Pšikalová  
Seznámila AS VŠTE s obsahem návrhu výroční zprávy o činnosti Studentské komory AS VŠTE –             
2. části. 
 
AS VŠTE projedná schválení Výroční zprávy o činnosti AS VŠTE za rok 2008 na příštím 
zasedání. 
 
 
 
ad 3) Situace na VŠTE po odvolání Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. z funkce rektora 
 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D.  
Seznámila členy AS VŠTE s právními stanovisky ve věci řízení VŠTE v přechodném období,                   
tj. období od odvolání rektora Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. z funkce do doby jmenování nového 
rektora do funkce. S oběma právními posudky bylo seznámeno MŠMT. Na základě jednání konaného 
16. 3. 2008, byl dle doporučení MŠMT předložen návrh úprav vnitřního předpisu Volebního 
a jednacího řádu AS VŠTE.  
 
Návrh předkládá: prof. Ing. Jan Váchal, CSc. (zástupce rektora) 
 
Návrh usnesení: AS VŠTE schvaluje změnu a doplnění Volebního a jednacího řádu Akademického 
senátu VŠTE podle návrhu.  
 
Hlasování: 
PRO:  8 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení: 
AS schvaluje změnu a doplnění Volebního a jednacího řádu Akademického senátu VŠTE podle 
návrhu. 
 
 
 
ad 4) Různé 
 
a) Způsob určení osoby pověřené k řízení VŠTE pro přechodné období 
Návrh usnesení: AS VŠTE schvaluje Způsob určení osoby pověřené k řízení VŠTE  pro přechodné 
období podle přílohy č. 2. 
 
Hlasování: 
PRO:  8 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
 



Usnesení: 
AS VŠTE schvaluje Způsob určení osoby pověřené k řízení VŠTE ČB pro přechodné období 
podle přílohy č. 2. 
 
 
b) Přijímací řízení v roce 2009 
prof. Ing. Jan Váchal, CSc 
Informoval AS VŠTE o počtu přihlášených uchazečů na jednotlivé programy/obory.  
 
Na základě rozšíření kapacity nově využívaných prostor areálu VŠTE, Okružní 10, je možno navýšit 
počty nově přijatých studentů. Veřejnost musí být o navýšení počtu informována formou zajímavé 
propagace.  
 
K tomuto se uskuteční operativní porada 17. 3. 2009 od 10.30 v místnosti D311. 
     
 
c) Zdravotní prohlídky zahrani čních studentů 
Je zcela nezbytné provést v nejbližší možné době zdravotní prohlídky zahraničních studentů, které 
dosud nebyly provedeny. 

 
Zahraniční studenti spadají pod Ústav celoživotního vzdělávání – vyjádření ředitele ústavu 
RNDr. Vladimír Kostky: dosud neprovedená prohlídka bude provedena v nejbližším možném termínu. 
 

 
d) Zpráva o činnosti Studentské komory Akademického senátu VŠTE 
 
Vojtěch Stehel 
Mezi zasedáními AS VŠTE proběhlo několik jednání Studentské komory AS VŠTE: 

 
1) u hejtmana Jihočeského kraje Mgr. Jiřího Zimoly, za přítomnosti radní RNDr. Jany Krejsové; 

zde jsme vyjádřili představitelům Jihočeského kraje důvody našich dřívějších rozhodnutí, aby 
mohl kraj v případě potřeby zaujmout k situaci na škole objektivnější stanovisko. 
 

2) se statutárním zástupcem prof. Ing. Janem Váchalem, CSc.; o toto jednání jsme požádali 
z důvodů stále se opakujících problémů. Studentská komora AS VŠTE na tomto jednání také 
přijala vlastní usnesení, která zveřejní.  

 
 
Dále byla Studentská komora AS VŠTE oslovena aby v součinnosti s vedením pomohla rozřešit 
některé spory na kolejích VŠTE. Na základě této výzvy Studentská komora AS VŠTE nominovala do 
kolejní komise tyto studenty: 
 

František Janec – ubytovaný na kolejích, jež není členem AS VŠTE (externí poradce) 
Lenka Dvořáková – neubytovaná na kolejích, členka AS VŠTE 
Vojtěch Stehel – ubytovaný na kolejích a zároveň členem AS VŠTE 
 

První zasedání této komise je plánované na 19. 3. 2009 od 12:15. V rámci zasedání komise bude 
proveden i zápis, který bude předložen pro informovanost AS VŠTE. 
 
 
 
 
 
 
 



Zapsala: Ing. Šárka Márová 
 
V Českých Budějovicích dne 17. 3. 2009 
 
Ověřil(a):   Ing. P. Bednářová, Ph.D., v.r. 
 
    Eva Pšikalová, v.r. 


